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Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara 
Pawlaka 

Docierają do mnie sygnały o coraz gorszej kondycji finansowej zakładów pracy mojego 
regionu. Jest to związane między innymi z podwyżkami cen energii elektrycznej od stycznia tego 
roku. Między innymi otrzymałem pismo z Fabryki Opakowań Kosmetycznych "Pollena" SA o 
podniesieniu przez PGE Zakład Energetyczny Warszawa - Teren SA cen energii elektrycznej o 
40%. PGE uzasadnia podwyżkę wzrostem ceny węgla oraz ograniczeniem limitów emisji CO2. 
Paradoksalnie - ceny węgla na rynku światowym w ostatnim półroczu spadły, a przystosowanie 
przemysłu energetycznego do wymogów Unii Europejskiej w zakresie ograniczenia emisji CO2 
zostanie wsparte kwotą 60 miliardów zł ze środków Unii Europejskiej, poza tym polskie 
elektrownie będą miały prawo do 70% bezpłatnych uprawnień do emisji dwutlenku węgla w 
latach 2012-2019. 

Koszt energii elektrycznej stanowi zasadniczy udział w kosztach wytwarzania. Znaczny wzrost 
cen energii elektrycznej stanowi poważne zagrożenie dla produkcji i eksportu, a w 
konsekwencji dla utrzymania miejsc pracy w wielu zakładach. W dobie obecnego kryzysu 
zaczynamy powoli odczuwać skutki spadającego eksportu, a w dalszej kolejności jawi się 
zagrożenie utrzymania produkcji na poziomie gwarantującym pełne zatrudnienie. Bardzo dużo 
mówi się obecnie o ratowaniu naszej gospodarki przed skutkami kryzysu światowego. Czy idą 
za tym konkretne rozwiązania? 

Zwracam się do Pana Ministra z zapytaniem, czy prowadzone są w ministerstwie konkretne 
działania mające na celu ochronę naszego rodzimego przemysłu oraz kontrolę działań 
monopolistycznych wiodących grup energetycznych. 
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